
Generalforsamling d. 11. april 2023. 

Så fik vi heldigvis en sæson, hvor alt kunne afvikles uden 

aflysninger grundet corona.  

Vi er desværre blevet en af de mindste klubber i distrikt 

Vestjylland med 31 medlemmer. Vi er ikke den eneste klub der 

mangler medlemmer efter Coronaen, men i Vestjylland har ned 

gangen i medlemstallet været minimal. Undervisning både 

digitalt og manuelt har givet en del nye medlemmer. Det er dog 

fortrinsvis i de store byer det har givet resultat. 

Så jeg vil gerne opfordre alle til at finde nye medlemmer. Hvis det 

handler om undervisning digitalt eller manuelt står bestyrelsen 

klar med gode råd.  

Der er i alt 1728 medlemmer i Vestjylland.  

Den årlige generalforsamling i Distrikt Vestjylland er tirsdag den 

2. maj 2023 kl. 18.00 hos Holstebro Bridgeklub. 

Vi har 2 delegerede, er der nogen der har lyst til at deltage, kan i 

kontakte mig inden d. 27. april. 

Vi startede op sidste år med bridge tirsdag d. 6. september og 

torsdag d. 8. september. Vi måtte desværre aflyse torsdag d. 8. 

september p.g.a. af manglende deltager. Skal vi udskyde 

starttidspunktet med en uge eller?. 

Ellers har sæsonen kørt uden de store problemer, der har været 

lidt edb problemer. Klubben har købt en ny computer hvilket har 

været en stor hjælp for formanden. 



 Jeg vil gerne takke Jørn Glerup for hjælpen, uden hans hjælp var 

det ikke gået. Jørn Glerup har også fået lavet en app, så alle kan 

se resultaterne når vi er færdig med at spille. Der har været nogle 

opstarts problemer for at få det til at virke, det er stadig ikke helt 

ok. 

Året sluttede med vi afholdte top 16 og kårede årets klubmester 

både tirsdag og torsdag. 

Der har været en del afbud blandt vores medlemmer i årets løb, 

det lægger et stort pres på vores substitutter. Tak skal i have for 

jeres velvillighed, uden jeres hjælp kunne det ikke fungere. 

Som jeg nævnte sidste år om vi skulle spille kun en gang om ugen, 

vil jeg gerne høre jeres mening. Om torsdagen er vi ned på 4 

border, så der skal desværre ikke meget til før, vi bliver for lidt. 

Jeg vil gerne om de nuværende medlemmer som ved de vil spille i 

næste sæson om at tilmelde sig hos mig på SMS eller mail, og 

ligeledes hvis der er nogen som ved de ikke kan spile i næste 

sæson lade mig høre. 

Vi har stadig stadig 10 stk. plastskærme til at stille på borde. Hvis 

nogen har mulighed for at bruge dem, er de billig til salg. 

Til sidst vil jeg gerne takke alle for en god sæson, alle hjælper 

hvor de kan, det er dejligt så det ikke kun er bestyrelsen. 

Tak til alle der har brygget kaffe med mm. 

Tak til dem som blander kort. 

Tak til bestyrelsen for et godt samarbejde. 



Det var bestyrelsens beretning. Jeg vil hermed ønske alle en god 

sommer og forhåbenlig på gensyn til en ny sæson. 

Med disse ord overlades beretningen til generalforsamlingens 

behandling. 

 

  

    

  


